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Emne: Innspel til Nasjonal transportplan (NTP) 2022-2033 frå Kvinnherad, Ullensvang, Kvam, Bjørnafjorden og
Samnanger

Dato: mandag 6. april 2020 19:16:11

Til kommunestyre:
 
Bergensalliansen kjem ikkje med noko felles uttale til NTP. Kommunane Kvinnherad, Ullensvang,
Kvam, Bjørnafjorden og Samnanger har i dag blitt einige om følgjande felles uttale til NTP:
 
Fellesuttale frå samarbeidskommunane Bjørnafjorden, Samnanger, Kvam,
Ullensvang og Kvinnherad.
 
Kommunane har til saman 60.000 innbyggarar. Samt eitt variert næringsliv med stor
verdiskaping.
 
Uttale:
Rassikring, god standard på vegane og trafikksikring må ha høg prioritet. Vestland er eitt
av dei fylka som har størst behov for opprusting og vedlikehald av vegane. Eksisterande
vedlikehaldsetterslep må hentast inn i planperioden. For person- og næringstransport er vi
avhengige av at vegane våre held god standard og at dei er trygge.
Samarbeidskommunane vil at ein skal prioritere investeringar som sikrar gul stripe på
strekningar som har smal vegbane. Samt utbetring av strekningar som har låg standard,
samt høg risiko for ras og ulukker.
 
E 134 Haukelitunnelane
E 134 er det viktigaste aust-vest sambandet. I aust/vest utgreiinga vart det slått fast at
vegsambandet har høgast samfunnsnytte nasjonalt sett. Vidare inkluderer utbygging av
sambandet sikring av mange raspunkt i Vestland. Med arm til Bergen så er
influensområdet opp mot 3 mill innbyggarar. KVU på arm til Bergen må utgreiast. Det er
tverrpolitisk semje nasjonalt og lokalt om tidleg oppstart i inneverande NTP - seinast
2022-2023. Tunnelane på strekninga Seljestad- Liamyrane-Vågsli er ferdig regulert, og må
startast opp tidleg i komande NTP. Med dette så vil vintersikkerheten verta mykje betre for
både næringstransporten og dei priva treisande, i tillegg til store mengder spart drivstoff,
pga over 1000 reduserte høgdemeter, og tilsvarande reduserte utslepp. 
 
E-39
E-39 er svært viktig for samarbeidskommunane som vil ha stort utbytte av nærleik til
denne. Kommunane ønskjer ikkje bru over Bjørnafjorden (Hordfast), men ei utgreiing av
ferjefri E-39 med indre trase kor ein sikrar gode koplingar til store områder i fylket. Samt
legg til rette for fortsatt sterk verdiskaping i vår region og i Vestland fylke.
 
 
Kommunane/heradet Bjørnafjorden, Samnanger, Kvam, Ullensvang, Kvinnherad
 
 
 
 
God påske!
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Mvh
Knut Harald
 
 
 

Fra: Knut Harald Frøland 
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Emne: SV: Utkast til innspel til Nasjonal transportplan 2022-2033 frå Bergensalliansen
 
Hei,
 
Truleg blir ikkje ønske om å utsette frist til uttale (3. april) innvilga og difor har ordførarar i
Bjørnafjorden, Kvam og Samnanger i dag sendt inn forslag om justert uttale til NTP frå
Bergensalliansen. Om Bergensalliansen kan akseptere endringane gjenstår å sjå.
 
Generelt TRUR eg at dei økonomiske konsekvensane av krisa me står i vil få konsekvensar for
NTP i åra som kjem og at Samnanger kommune få fleire moglegheitar til å posisjonere seg mht
samferdselsprosjekt i vår region. Eg har, og vil framover ha, tett dialog med ordførarar i
Bjørnafjorden, Kvam, Ullensvang og Kvinnherad om eventuelle felles samferdselsstrategiar. Om
det blir aktuelt at desse kommunane skal ha felles uttale til NTP så vil dette bli eige sak til
kommunestyre.
 
Mvh
Knut Harald
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<charlotte.hageberg@samnanger.kommune.no>; Hilde-Lill Våge <hilde-
lill.vaage@samnanger.kommune.no>
Emne: Re: Utkast til innspel til Nasjonal transportplan 2022-2033 frå Bergensalliansen
 
Det trengs politisk handsaming, så det er bra med utsett frist. Om det ikkje skulle lata seg
gjera, vonar eg at ordføraren understrekar at det for Samnanger kommune er unaturleg å
prioritera ferjefri E39. Det er eit kostbart prosjekt, eit prosjekt som slik planane ligg føre
vil ha øydeleggjande konsekvensar for både kulturlandskap (sør i Os) og for svært viktig
naturlandskap (Reksteren). 

Det er også feil prioritering, det som bør prioriterast er rassikring og tilsvarande prosjekt
for å gje auka tryggleik på vegane, og ny E16 etter K5, med samtidig utbygging av ny
jernbane til Voss. Diverre ligg det ikkje planar om vidareføring av Trengereid stasjon inne
der, men sistnemnde prosjekt vil vera eit løft for Vossabana som miljøvenleg infrastruktur.

Mvh 
 
 
Øyvind Strømmen
Miljøpartiet Dei Grøne
 
man. 30. mar. 2020 kl. 11:58 skrev Jan Erik Boge
<jan.erik.boge@samnanger.kommune.no>:

Til medlemmene i kommunestyret
 
Som vedlegg til denne e-posten følgjer utkast frå dagleg leiar Richard Taule i
Bergensalliansen til innspel til Nasjonal Transportplan 2020-2033. Frist for oversending
av uttalar til fylket er i utgangspunktet 03.04.2020, men Richard Taule vil be fylket om å
få utsett denne fristen. Kommunane i Bergensalliansen vil då få tid til politisk
handsaming av saka.
 
Saka vil koma opp i formannskapet 16.04.2020 og så i kommunestyret 30.04.2020.  
 
 
Med helsing
Jan Erik Boge
Rådgjevar, Samnanger kommune
56 58 74 20 / 901 49 077 / 56 58 74 00

Eg gjer merksam på at dette ikkje er ei privat e-postadresse; både inngåande og
utgåande epost vert vurdert for journalføring i kommunen sitt sak- og arkivsystem.
 

 
Fra: "Taule, Richard" <Richard.Taule@bergen.kommune.no>
Dato: 26. mars 2020 kl. 22:29:05 CET
Til: "Taule, Richard" <Richard.Taule@bergen.kommune.no>
Emne: Uttale fra Bergensalliansen til NTP


Hei

mailto:charlotte.hageberg@samnanger.kommune.no
mailto:hilde-lill.vaage@samnanger.kommune.no
mailto:hilde-lill.vaage@samnanger.kommune.no
mailto:jan.erik.boge@samnanger.kommune.no
mailto:Richard.Taule@bergen.kommune.no
mailto:Richard.Taule@bergen.kommune.no


 
Vi er nå inne i en svært krevende tid for kommunene våre, hvor det
viktigste og prioriterte nå er å begrense og stoppe spredningen av
koronaviruset. Dere gjør alle en fantastisk innsats, og vet at det gjør en
forskjell og bidrar til at Norge skal komme seg gjennom dette.
 
Men, jeg håper dere også har anledning til å lese gjennom vedlagte utkast
fra meg til felles uttale fra Bergensalliansen til NTP. Frist for å oversende
dette til fylket er neste fredag, 3. april. Har dere innspill ønsker jeg det
oversendt så raskt som mulig.
 
 
Med vennlig hilsen
Richard Taule
Bergensalliansen
daglig leder
Mobil: 95 20 23 06
 

 
--
Øyvind Strømmen
Forfatter og frilansjournalist
Tlf + 47 410 08 595
oyvindstrommen.no


